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戶口號碼 Account Number : ____________________________________ 

 

戶口名稱 Account Name : ____________________________________ 

 

 

 
行情報價申請 Real Time Quote Application  
 
有效日期 Validation Date:  
 
由 From: 

  
 
 
 
 
日 Day________月 Month________年 Year________ 
 

 

 

本人/吾等茲聲明在本戶申請行情報價服務，本協議一經簽署，此服務有效日期將由上述日期
開始，直至本月最後一個交易日終結，該服務收費為每月港幣三百八十八元正，如客戶並無任
何指示，此服務有效日期將會順延一個月，直至客戶給予另行指示。如欲取消此行情報價服務，
本人/吾等明白需於十個工作天前通知客戶服務部 [請致電 (852) 3911 8221]，並瞭解本人/吾
等須繳付該月整個月之服務費。 
 

Real time quote service will commence on your securities trading account from the date above to the 

last trading day of the current month. Once the service is activated with your signature below, the 

service will continue with a service charge of HKD$388 per month. Once the service commences, 

you should allow 10 trading days for us to terminate the service for you. Please contact our customer 

services department [Tel: (852) 3911 8221] in regard to your real time quote service termination. You 

are entitled to the monthly service charge for the whole month in which you are terminating the real 

time quote service. 
 
 

 

 

客戶簽署 (公司蓋章)             日期 

Client’s Authorized Signature(s): ______________________________       .Date: ______________________ 

(With co. chop) 

 
客戶經理簽署                  日期 

Account Management Officer’s Signature(s): ______________________       .Date: ______________________ 

 

S.V. 


